
 
 
 
Referat bestyrelsesmøde afholdt den 22. maj 2022 
 
Til stede: 
 
Vibeke – Lolita – Erik og Michael 
  
 
Afbud : Thomas 
 
 
 

1. Generalforsamling 
 
Generalforsamling af holdes i år den 11. juni 2022 på Lyngkroen. 
Michael oplyste at der var indhentet tilbud fra tre lokale restauranter. 
Der var i bestyrelsen ikke tilfredshed med standarden af bespisningen sidste år. 
Derfor blev der undersøgt andre steder for afholdelse – økonomisk vil udgiften i år ligge på 6-7000 
kr. 
Samtlige restauranter oplyste at udgifterne til mad og drikke er steget ift sidste år.  
Der var enighed i bestyrelsen om at udgiften til afholdelsen var i den høje ende i en lille 
grundejerforening som vores. 
Der var enighed om at det bør undersøges andre muligheder for afholdelse af generalforsamlingen 
fremadrettet – kunne det afholdes privat i telt – Michael oplyst at han gerne lægger grund til og 
Vibeke som ejer foreningens gamle telt ville gerne låne teltet til Fuglebakken. 
Såfremt det afholdes privat vil der skulle være hjælp fra fuglebakkens medlemmer.  
 
Punktet vil blive drøftet på generalforsamlingen under eventuelt.  
 
Udkast til indkaldelse af generalforsamling blev drøftet – indkøb af hjertestarter bliver et 
afstemningspunkt – sammen med de redaktionelle vedtægtsændringer. 
 

2. Veje 
 
Michael har gået en runde på vores veje med lokal entreprenør – anvist af en af vores 
grundejerforenings kollegaer. 
Entreprenøren oplyser at vejene er et evigt problem for alle grundejerforeninger – den metode der er 
den korrekte – ifølge ham – og som er mere holdbar og ikke giver huller så hurtigt som nu, er at 
lede vandet væk fra vejen, så vejen bliver konstrueret således, at vandet løber væk fra vejen og ud i 
rabatten – der laves derfor en rende på 20 cm i rabatten så vandet ledes ud i denne. 
Renden bliver lavet der hvor det er muligt og hvor det giver mening. 
 
Arbejdet forventes, afhængig af vejret udført ultimo maj.  
 
 
 
 
 
 
 



3. Hjertestarter 
 
Punktet blev drøftet. 
Fuglebakken betaler nu et årligt beløb på mellem 3-4000 kr til hjertestarter lauget, den hjertestarter 
som er startet op og ophængt hos Min Købmand. 
Udover denne er der hjertestarter ophængt på Henriks Alle i vores nabo grundejerforening – denne 
hjertestarter er registreret i hjertestarter systemet. 
Denne er væsentlig tættere på os og vil hvis uheldet sker - blive benyttet – hvilket vil sige at den 
hjertestarter vi betaler til ikke vil være aktuel for os. 
Vibeke har undersøgt hvad udgiften vil være såfremt vi selv anskaffer en hjertestarter- udgiften vil 
være i indkøb mellem 15000 -20000 deri er inkluderet et abonnement ifa service mv. 
Der var enighed om at indkøb af hjertestarter skal drøftes på kommende generalforsamling som et 
særskilt punkt.   
 

4. Adresseliste og mails 
 
Adresseliste og mails skal ajourføres inden udsendelse af indkaldelse til ogf. 
Michael og Vibeke sætter sig sammen og får den ajourført. 
 

5. Eventuelt 
 
Brolauget – Vibeke oplyste at der havde været problemer med at få lagt sand broen ned i år. 
Der var i vinterens løb skubbet sten og sand væk sådan at sandbroen højest sandsynligt ikke bliver 
lagt på i år – der er tilgang til selve badebroen. 
Badebroen skulle have været opsat omkring påske men blev forsinket pga problemer hos opsætter 
af broen. 
Selve badebroen er klar nu. 
 
Der bliver stadig kørt for stærkt på vores veje – det anbefales at man tager hensyn til sine naboer og 
kører efter forholdene – med lav fart – dels af hensyn til farligheden men også af støv hensyn. 
Musik – der har været enkelte episoder med høj musik på nogle grunde – tag hensyn til dine naboer 
– musik ved festlige lejligheder er selvfølgelig ok – eventuel brug vores facebook gruppe til at 
orientere naboerne. 
 
Indklip af veje – der er stadig problemer med indklip på vejene, særligt Ternevej er udfordret. 
 
Husk at foretage indklip – vejens bredde er på de fleste veje 6 meter og Herthavej og Musvitvej 5 
meter. 
Bredden er fra skel til skel – hvilket vil sige at de eksisterende rabatter også til hører vejen cirka 1 – 
1,5 meter plus der skal være en frihøjde på 4,20 meter over vejen.  
 
Indklip skal foretages af hensyn til brand og renovationen - så de kan komme til. 
Såfremt den enkelte grundejer ikke klipper ind vil kommunen blive kontaktet – som udfører det 
efter regning og pålægges den enkelte grundejer. 
 
 
 
Referent: Michael 
  
    
 


